
 
 

 
 

 

 

 

  

http://retrieverklubben.no/gjovik-lillehammer/ 

E-post: gjovik-lillehammer@retrieverklubben.no 

 

Norsk Retrieverklubb       
Avdeling Gjøvik/Lillehammer         Aktivt hundeliv 

 
 

Styremøte 20.08.2019 på Vertshuset på Biri 
 
 

Til stede: Erik, May Britt, Malin, Hege og Marianne 
Forfall: Kevin og Arne 
 
 
29/19 – Innkalling og saksliste 
 

• Godkjent.  
 
 
30/19 – Gjennomgang av møtereferat 
 

• OK. 
 
 
31/19 Faste saker  
 

• Status Økonomi 
 
Det har ikke vært noe særlig bevegelse på kontoer i sommer. Alt fra utstillingen har 
ikke kommet inn/er utbetalt enda.  
 
 

• Status Utstillingskomiteen 
 
Utstillingen ble avholdt søndag 18.08.2019. 151 hunder var påmeldt.  
Utstillingen gikk i overskudd, eksakt sum ikke klar enda.  
Vi har fått ros fra flere ang en meget vellykket utstilling. 
 
Det blir bestilt rosetter til neste års utstilling nå, pga at det blir toll på alt som bestilles 
fra nyttår, samt at nå er det størst utvalg.  
 
Vi ønsker å utdanne en ringsekretær i avdelingen vår. Hører om det er noen som er 
interesserte.  
 
 

• Status Jaktkomiteen 
 
Det var 6 stk som deltok på den bevegelige prøva 13. juni. 
 
Bevegelig prøve til høsten blir fredag 13. september.  
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Norsk Retrieverklubb Side 2 

 

 

Dommer og prøveleder er ikke på plass til AK/EK-prøva 14. og 15. september. 
Det mangler vilt og folk til å hjelpe til. Nye dummyer blir kjøpt inn. 
Det er 9 stk påmeldte nå, påmeldingsfrist 30.08. 
 
Hustads vil antagelig gå i gang med jakttreninger nå i høst. Vi må høre med dem om 
de tenker at dette skal være åpent for alle. 
 
 

• Status kurs 
 
Det er et valpekurs i gang nå, på Moelv hos Malin, med Beathe Nes som instruktør.  
Vi ønsker et blodsporkurs med Beathe nå i høst, og ønsker et jaktkurs/apportering 
nybegynner. 
Malin har sendt forespørsel til Maren Teien om å komme og holde kurs hos oss 
neste år. 
 
 

• Miljøtreninger 
 
Vi må kommer i gang igjen med miljøtreninger.  
 
Malin kan annonsere treninger som alle kan være med på. Det kan være lydighet, 
jakt osv.  
 
 
 
32/19 - Medlemsmøte 
 
Vi har planlagt et medlemsmøte 17. oktober, etter styremøtet.  
May Britt hører med Anicura om de vil komme igjen med et nytt foredrag. 
 
 
 
33/19 – Diverse 
 

• Det er utvidet frist for innsending av stoff til Retrievernytt. Erik sender inn litt 
fra utstillingen. 

 
• Vi har fått en henvendelse fra Hanne Myhren ang noen jubileumsgaver/-

premier fra 10 års jubileet til avdelingen. Marianne kontakter henne og henter 
dette. 

 
 
Antall medlemmer pr dato: 137 
 
 
 
Referent 
Marianne Wottestad 


